
Zápis ze zasedání valné hromady občanského sdružení Bratr Kálef 
konané 13. března 2011 v Jihlavě 

 
Na valnou hromadu dorazilo 13 účastníků (viz prezenční listina), z nichž 11 účastníků jsou členové 
Bratra Kálefa s hlasovacím právem. 
Zapisovatelem byl zvolen Tomáš Volf, ověřovateli byli zvoleni Daniel Matějka a Alice Svobodová. 

Program 
1) Zahájení a prezentace 

2) Zpráva o činnosti – výroční zpráva, revizní zpráva a finanční zpráva 2010 

3) Diskuze a schválení zpráv 2010 

4) Plán činnosti pro rok 2011, rozpočet na rok 2011 

5) Diskuze a schválení návrhů pro rok 2011 

6) Volba 1 řádného člena a 2 náhradníků výboru, hospodáře a revizní komise 

7) Různé, diskuze a závěr 

Výroční zpráva za rok 2010 
Alice Svobodová přečetla připravenou výroční zprávu Bratra Kálefa za rok 2011. V průběhu zprávy 
byly komentovány jednotlivé události. 
Ve výroční zprávě budou opraveny následující chyby: 

 výskyty slova „letos“ kvůli datu schválení 

 příjmení paní Mgr. Dvořákové (na Mgr. Dvořákové – Marešové) 
Do výroční zprávy bude doplněno: 

 Byly aktualizovány webové stránky, Bratr Kálef změnil poskytovatele služeb pro své webové 
stránky. 

 Proběhla finanční kontrola dotačního programu „Volný čas 2009“. 

Revizní zpráva za rok 2009 
Alice Svobodová přečetla revizní zprávu za rok 2009. 

Finanční zpráva za rok 2010 
Alice Svobodová vysvětlila přítomným účastníkům valné hromady jednotlivé položky finanční zprávy. 
Vrácení částky 238 Kč za hosting domény je způsoben problémy při převodu domény na jiného 
registrátora. 

Diskuze a schválení zpráv za rok 2010 
Diskuze vzhledem k detailnosti jednotlivých zpráv nebyla potřeba. Výroční zpráva za rok 2010, revizní 
zpráva za rok 2009 a finanční zpráva za rok 2010 byla schválena jednohlasně všemi přítomnými členy 
valné hromady Bratra Kálefa. 

Plán činnosti na rok 2011 
Alice Svobodová přednesla plán činnosti sdružení pro rok 2011. Alice vyzývá, že hledá svého 
nástupce, až ji skončí dvouletá funkce předsedy Bratra Kálefa. Dan Šimek seznámil s možností získat 
podporu od nadace Via. Bratr Kálef se bude podílet na uspořádání setkání mládeže – Dan Matějka 
informoval, že jedno setkání proběhlo 11. – 12. února 2011 v Novém Městě na Moravě, další 
proběhne v říjnu 2011 v Třebíči. Ruth Šormová diskutovala nad možností oddělit účetnictví od funkce 
předsedy sdružení, aby předseda nebyl tolik vytížen. Alice Svobodová seznámila účastníky valné 
hromady nad dalšími vyhlídkami pro tábořiště v budoucích letech (Křídla); Anička Lišková dodala, že 



vedoucí podporují tuto variantu. Valná hromada pověřila výbor Bratra Kálefa, aby se místem 
tábořiště dále zabýval. 

Rozpočet na rok 2011 
Alice Svobodová okomentovala jednotlivé položky rozpočtu pro rok 2011. 

Diskuze a schválení návrhů pro rok 2011 
Proběhla diskuze nad rozpočtem. Plán činnosti na rok 2011 a rozpočet na rok 2011 byl schválen 
jednohlasně všemi přítomnými členy. 

Volba náhradníků výboru 
Jan Tkadleček byl povolán z pozice náhradníka na pozice řádného člena výboru Bratra Kálefa. Tomáš 
Volf z časových důvodů rezignoval na funkci řádného člena výboru Bratra Kálefa. Alice Svobodová 
navrhla Dana Šimka na pozici řádného člena výboru Bratra Kálefa – návrh byl schválen (1 hlas se 
zdržel). Na pozici náhradníků výboru Bratra Kálefa byli navrhnuti Šárka Nováková (Nová Cerekev, sbor 
Moraveč; na pozici 1. náhradníka) a Tomáš Volf (Jihlava; na pozici 2. náhradníka) – návrh byl schválen 
(2 hlasy se zdržely). Hospodářem byla schválena Alice Svobodová, jako revizoři byli navrhnuti Dušan 
Sláma (Nové Město na Moravě) a Vlasta Slámová (Třebíč) – návrh byl schválen (1 hlas se zdržel). 

Různé, diskuze 
Jan Tkadleček informoval o situaci ve sborech ve spojitosti s Bratrem Kálefem. 
Ruth Šormová připomněla, že je třeba upozornit sbory, že jsme nebyli vybráni v krajském dotačním 
programu „Volný čas 2011“. 
Proběhla diskuze nad administrativou členství dětí v Bratru Kálefovi. Valná hromada pověřila výbor 
k vypracování variant administrativy členství a případných změn právního rámce Bratra Kálefa s tím, 
že tyto varianty budou představeny na příští valné hromadě. 


